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De Avri-gemeenten hebben de 
begroting van Avri voor 2018 
vastgesteld. In de begroting 
wordt de afvalstoffenheffing 
voor 2018 genoemd. De ge-
meenten willen stimuleren dat 
steeds meer grondstoffen uit 
het afval worden gehaald. Daar-
om hebben zij besloten om het 
variabele deel van de afvalstof-
fenheffing (betalen per keer dat 
men restafval aanbiedt) met 
ingang van 2018 zwaarder te 
laten wegen in de totale heffing.   
 
Niet automatisch hogere 
rekening 
In de begroting is de prognose 
opgenomen dat het vaste tarief 
in 2018 met € 4 wordt ver-
hoogd. Het aanbieden van rest-
afval wordt volgend jaar voor 
het eerst duurder. Zo gaat men 
bijvoorbeeld voor het laten 
legen van een 240 liter restaf-
valcontainer € 7 betalen in 

2018. In 2017 was dit € 6. De gemeenten willen hiermee 
bereiken dat het voor inwoners aantrekkelijker wordt 
om minder restafval aan te bieden. Overigens stellen de 
gemeenten de tarieven van de afvalstoffenheffing pas in 
december definitief vast. Gemiddeld zal de afvalstoffen-
heffing naar verwachting met €12 stijgen. Echter hoe be-
ter een inwoner afval scheidt, hoe minder hij betaalt. 
Voor inwoners betekent de gemiddelde stijging dus niet 
automatisch een hogere rekening.  

Minder opbrengst kunststof verpakkingen 
Door de stijging van de afvalstoffenheffing kan de indruk 
ontstaan dat afval scheiden niet loont. De afvalstoffenhef-
fing zou echter veel hoger zijn en sterker stijgen als het 
afval minder goed wordt gescheiden. Dat de afvalstoffen-
heffing stijgt, komt voornamelijk doordat in het verleden 
reserves (incidentele middelen) van Avri zijn ingezet om 
stijging van de afvalstoffenheffing voor de inwoners te 
verminderen. Nu die reserves bijna leeg zijn, stijgt de 
afvalstoffenheffing. Daarnaast stijgt de afvalstoffenheffing 
door een daling van de vergoedingen die ontvangen wor-
den voor kunststof verpakkingen en door reguliere prijs-
indexeringen. 
 
Steeds minder restafval 
Inwoners bieden al 3 jaar op rij steeds minder vaak rest-
afval aan. Zo stond de restafvalcontainer van 140 liter in 
2016 gemiddeld 2x keer minder vaak aan de weg om 
geleegd te worden dan in 2014. Ook het aantal keer dat 
men restafval in de ondergrondse container gooit neemt 
af; van 42x in 2014 naar 35 x in 2016. In de begroting 
houdt Avri rekening met een verdere daling van het rest-
afval-aanbod van 5%. Deze trend past in het beleid van de 
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gemeenten om in 2020 nog maar 75 kilo restafval per 
inwoner per jaar te produceren. 
 
Landelijk gezien lage heffing 
De afvalstoffenheffing is in 2018 nog altijd ruim € 70 lager 
dan in 2010. Dat komt door het goede afvalscheidingsge-
drag van inwoners, door scherpe contracten voor afval-

verwerking en dankzij de toegenomen bedrijfsefficiency. 
De gemiddelde afvalstoffenheffing in de Avri-gemeenten is 
€199 en ligt daarmee nog steeds ver onder het landelijk 
gemiddelde van €239.  
 
Kijk voor de volledige begroting op avri.nl. 

Naar aanleiding van raadsvoorstel RV/17/00749 van 18 
april 2017 stelt de gemeente Buren het onderhoud van 
rotondes ter beschikking aan lokale ondernemers. De 
ondernemers onderhouden de rotondes en in ruil daar-
voor mogen zij een reclamebord op de rotonde vestigen. 
Hiermee zijn de groene, verzorgde rotondes een visite-

kaartje voor onze gemeente en kunnen lokale onderne-
mers aandacht vragen voor hun bedrijf.   
 
Wij hebben geïnventariseerd welke ondernemers er be-
langstelling hebben. Met de eerste ondernemers hebben 
we ook al contact gehad. De verwachting is dat wij meer 
dan voldoende kandidaten hebben voor de beschikbare 
rotondes. Wij hebben hier ook de gemeentelijke roton-
des bij betrokken.  
 
Ondertussen zijn wij een degelijke adoptie-overeenkomst 
aan het opstellen. Om de afspraken over het beheer goed 
vast te leggen, hebben wij een modelovereenkomst opge-
steld. Wij sturen erop aan om in september de eerste 
overeenkomsten met ondernemers af te sluiten. In het  
 
Vanaf 1 oktober kunnen de rotondes dan door de onder-
nemers worden ingericht. Hiermee realiseren we dat 
onze gemeente goed voor de dag komt en lokale onder-
nemers hun activiteiten op unieke wijze promoten.  

Onderhoud rotondes 

Andere huishoudelijke ondersteuning? 
Inwoners, die huishoudelijke taken niet meer zelf kunnen 
uitvoeren, en geen beroep kunnen doen op hun netwerk, 
kunnen een beroep doen op huishoudelijke ondersteu-
ning op grond van de Wmo 2015. Samen met acht ge-
meenten in de regio Rivierenland, hebben we voor deze 
hulp een contract met 15 zorgaanbieders. 
 
Zoals u weet pasten wij afgelopen jaar, als gevolg van 
uitspraken van de hoogste rechter op 18 mei 2016, ons 
beleid aan. Nu starten we, samen met de gemeente Ne-
der-Betuwe, een onderzoek naar de (on)mogelijkheden 
van een andere vorm van huishoudelijke ondersteuning.  
 
We onderzoeken of een algemene voorziening voor huis-
houdelijke ondersteuning beter aansluit om de hulp voor 
een grote groep inwoners snel en laagdrempelig bereik-
baar te maken als basisvoorziening.  
 
Voor de inwoners waarvoor deze algemene voorziening 
niet toereikend is, blijft een maatwerkvoorziening nodig. 

Ook voor deze maatwerkvoorziening onderzoeken we 
een andere vorm. We betrekken de participatieraad 
Wmo en Jeugdhulp in het proces van het onderzoek. 
 
We informeren u zodra de eerste resultaten van het on-
derzoek bekend zijn.  

Uitkomsten cliëntervaringen Wmo uit 2016 bekend 
Op grond van de Wmo 2015 onderzoeken we jaarlijks 
de ervaringen van cliënten die gebruik maken van Wmo 
voorzieningen. Voorbeelden van voorzieningen zijn dag-

opvang, huishoudelijke hulp, begeleiding, scootmobiel of 
traplift. Ook dit jaar voerden we een cliëntervaringson-
derzoek Wmo uit. De uitkomsten van dit onderzoek 

https://www.avri.nl/fileadmin/Files/Documents/AB_170706_-_10b_Begroting_2018-2021_Avri_tbv_zienswijze_def.pdf
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publiceren we op www.waarstaatjegemeente.nl. 
 
Cliënten ervaren de dienstverlening afgelopen jaar iets 
minder goed ten opzichte van 2015. 
 

De komende twee maanden onderzoeken we waar ver-
beteringen nodig en mogelijk zijn. Ook gaan we in ge-
sprek hierover met de participatieraad Wmo en Jeugd-
hulp. In september a.s. informeren wij u weer over de 
voortgang. 

Vastgoed updates 
Prinsenhof sportzaal 
Er ligt een mooie nieuwe sportvloer in de sportzaal “de 
Prinsenhof” te Buren. De afgelopen weken heeft de firma 
Pulastic de oude vloer verwijderd en een nieuwe vloer 
gelegd, inclusief de nieuwe belijning. Hiermee voldoen we 
weer aan de laatste regelgeving. De kinderen van de ba-
sisscholen en ook de verenigingen kunnen weer naar 
hartenlust sporten! 
 
Toren Ingen 
In het kader van het monumentenonderhoud is aan de 
toren van Ingen weer onderhoud verricht, dit onderhoud 
betreft het reinigen van het metselwerk en waar en nodig 
het herstellen ervan, schilderwerk van de houten onder-
delen en het herstellen van de bliksembeveiliging. 
 
Ook hebben we vogelwering aangebracht, zodat er geen 
vogels meer kunnen nestelen in de toren. Tenslotte heeft 
ook het uurwerk weer onderhoud gehad. 

Asbestverwijdering 
In de panden Graafschapstraat 3D,E te Buren, dorpshuis 
“de Avezaathen” te Kerk Avezaath en dorpshuis Rozen-
hoek te Ravenswaaij hebben we de asbest verwijderd. 
Hiermee zijn er volgens de QuickScan die we hebben 
laten uitvoeren, geen asbestverdachte omstandigheden 
meer in de genoemde panden. Eind augustus / begin sep-
tember gaat het dorpshuis “d’ Oude school” in Zoelen in 
uitvoering. 
 
Veiligheid 
Afronden project Veiligheid (elektrische installaties) 
dorpshuizen en overige panden en communicatie met 
belanghebbenden 
 
Op 2 juni 2017 zijn de herstelwerkzaamheden die voort-
vloeiden uit de veiligheidsonderzoeken (NEN 3140) op-
geleverd. Daarbij zijn enkele restpunten geconstateerd 
die nu worden uitgevoerd. In september 2017 ontvangt 
de gemeente een formele Verklaring van akkoord, die wij 
in alle groepenkasten van de dorpshuizen aanbrengen. 
Daarmee is het project afgerond. De communicatie heeft 
inmiddels plaatsgevonden met alle dorpshuisbesturen/ -
beheerders. 

Op 6 november nam uw raad een motie aan die het col-
lege opriep om armoede onder kinderen aan te pakken 
en daarvoor het geld dat het Rijk aan gemeenten geeft, 
de zogenaamde ‘Klijnsma-gelden’ te gebruiken. Op 20 juni 
nam het college het besluit om de Klijnsma-gelden te 
bestemmen en daarmee uitvoering te geven aan de mo-
tie. 
 
Kinderen die opgroeien in achterstandssituaties krijgen 

vaak niet dezelfde kansen als andere kinderen. Lid zijn van 
een sportclub of meegaan op een schoolreisje is voor 
deze kinderen maar al te vaak een probleem, omdat er 
thuis geen geld is. Het vorige kabinet besloot om hier wat 
aan te doen door structureel geld beschikbaar te stellen 
voor gemeentes. Voor de gemeente Buren is dat  
€ 85.000,-. Dit bedrag werd definitief met de meicircu-
laire 2017 en we verwerkten dit in de begrotingscijfers 
2017-2021 

College voert motie armoedebeleid uit 

http://www.waarstaatjegemeente.nl
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Wat besloot het college? 
Het college besloot om het bedrag beschikbaar te stellen 
in de vorm van een subsidieregeling. In de regeling is met 
name geld beschikbaar voor de volgende drie organisa-
ties: 

Stichting Leergeld 
Jeugd Sportfonds en 
Jeugd Cultuurfonds. 

 
Daarnaast kunnen ook andere organisaties een aanvraag 
doen, zolang ze maar voldoen aan de voorwaarden. 
Voorbeelden van die organisaties zijn: “Jarige Job” en 
“Fonds Kinderhulp”. Een belangrijke voorwaarde is dat 
de hulp in natura wordt gegeven. Zo wil de gemeente 

ervoor zorgen dat het geld ook echt bij de kinderen te-
recht komt. 
 
Relatie met “de Burense visie op het kind”. 
De motie plaatst de inzet van de Klijnsma-gelden nadruk-
kelijk in breder perspectief. Zo spreekt de motie over 
het benutten van talenten van alle kinderen. Op dit mo-
ment ontwikkelt het college, samen met belangrijke maat-
schappelijke partners zoals het onderwijs, de Burense 
visie op het kind. Deze visie wil het college dit najaar aan 
uw raad voorleggen. Op dit moment staat op de bestuur-
lijke planning voor de raad van september het inrichten 
van een jeugdsportfonds. Dit onderwerp komt te verval-
len en wordt opgenomen in het voorstel “de Burense 
visie op het kind”. 

Er vond een evaluatie van het afgelopen winterseizoen 
2016/2017 plaats. Hieruit blijkt dat het Beheerplan Glad-
heidbestrijding op orde is en dat er geen aanpassingen 
nodig zijn. We hebben wel een aantal aandachtspunten 
aan Avri meegegeven. Denk aan: 

vermelden van de starttijd van de strooiactie en de 
tijdsduur van de strooiactie; 
informatie over het monitoren van de wegen geduren-

de de bestrijding. 
 
Deze punten nemen we op in de overeenkomst en plan-
nen die we met Avri aangaan. De bijlagen (Beheerplan 
Gladheidbestrijding 2017-2022 en evaluatie gladheidbe-
strijding 2016-2017) kunt u nog niet via IBABS raadple-
gen. Voor informatie kunt u terecht bij B. Sielias 
(bsielias@buren.nl) die op verzoek de bijlagen zal mailen. 
De stukken liggen ook ter inzage bij griffie. 

Gladheidbestrijding 

Op 27 juni jl. nam u een moeilijk besluit over de maat-
schappelijke functies en accommodaties. Na 27 ju-
ni  hebben de betrokken accommodaties en verenigingen 
een brief ontvangen over het besluit van de gemeente-
raad.  
 
Met het bestuur van dorpshuis het Klokhuis is een eerste 
gesprek gevoerd over de vervolgstappen in de komende 
anderhalf jaar. Dat betreft afspraken over het technisch 
laten functioneren van het gebouw en de aanpak van de 
verplaatsing van de verenigingen. 
 
Evaluatie 
Na het zomerreces evalueert  team Maatschappelijke 
Ontwikkeling het proces, de organisatie en de besluitvor-
ming van het cluster Maurik, Eck en Wiel en Rijswijk.  
 
Betrokkenen bij het project, zowel intern als extern, 

worden bevraagd op de ervaringen met het project en 
het gebruik van de functiecirkel. Ook raadsleden worden 
betrokken bij de evaluatie. 

Maatschappelijke functies en accommodaties 

Medipoint nieuwe leverancier Wmo-hulpmiddelen 
Medipoint uit Nijmegen heeft de aanbesteding gewonnen 
die zes gemeenten in Regio Rivierenland hadden uitge-
schreven voor de levering van hulpmiddelen die aan in-
woners worden verstrekt volgens de Wet maatschappe-
lijke ondersteuning (Wmo). 
 
Per 1 oktober 2017 levert Medipoint hulpmiddelen, zoals 

scootmobielen en rolstoelen, voor inwoners uit Buren, 
Geldermalsen, Lingewaal, Neder-Betuwe, Neerijnen en 
Tiel. Inmiddels wordt gewerkt aan de overstap naar deze 
leverancier.  
 
Inwoners die al gebruik maken van een Wmo-hulpmiddel 
krijgen op korte termijn een brief van hun gemeente. 

mailto:bsielias@buren.nl
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Hierin staat wat deze verandering voor hen betekent.  
 
De zes gemeenten en de huidige leverancier Kersten 
besloten eerder dit jaar om de lopende samenwerking te 

beëindigen per 1 oktober. Tot die tijd blijft Kersten hulp-
middelen leveren, repareren en onderhouden. 

De vakantieperiode staat voor de deur. Dat betekent 
dat de redactie van het Raadsjournaal ook een paar we-
ken zomerreces neemt. Droogt daarmee de informatie-
stroom aan uw raad op? Gelukkig niet. Indien nodig in-
formeren we uw raad in de zomerperiode per RI-brief 
of flitsbericht.  
 
Eind augustus is het Raadsjournaal weer bij u terug. Fijne 
vakantie! 

Raadsjournaal met zomerreces 


